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Od začátku školního roku 2013/2014 jsme u nás ve školce zavedly heterogenní třídy. Měly jsme
zato, že je to pro děti přínosnější a přirozenější, i když pro učitelky náročnější na přípravu i
organizaci. Pak jsme se však přesvědčily, že to opravdu stojí za to. Děti spolu hezky vycházejí,
menší se opravdu učí od starších a velcí se snaží vcítit do menších dětí, tehdy když potřebují
pomoct, zcela přirozeně- ze své vlastní iniciativy. A když se k tomu přidají bezva rodiče, tak
mají všichni vyhráno a sebemenší problém se dá vyřešit.
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